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Zápis z jednání předsednictva UNO_08 

 

pro členy předsednictva, 

 pracovníky UNO, zástupce sekcí 

Ing. Marek Podlaha – předseda UNO 

 

ZÁPIS 
z 8. zasedání předsednictva UNO 

 

Datum: 2.prosince 2010 
Čas:  od 16 hod. jednání předsednictva UNO, od 15 hod. jednání s PN UNO 

Místo:  Krajský ú řad - zasedací místnost č. 320 
  tel: 737 470 824, Mgr. Vystrčilová 

 

Program zasedání 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. Informace z komisí  a výborů 

3. Informace ze sekcí 

4. Info ke konferenci o daňových asignacích organizovaná UNO 

5. Krajský sněm UNO v r. 2011 

6. Granty na PC  a internet 

7. Semináře UNO  - info 

8. Webové stránky UNO 

9. Různé 

 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 

• Paní Vystrčilová uvítala všechny přítomné, konstatovala, že jsme usnášení schopní a zahájila 
jednání.  

 

K bodu 1. – Kontrola plnění úkolů  
Žádné důležité úkoly z minulého jednání nevyplynuly. 

 

K bodu 2. programu – informace z komisí a výborů 
Byly mailem pozvány na dnešní a i další jednání předsednictva UNO všichni zástupci komisí a 
výborů OK nominované za UNO, dostavil se pan Langer, p. Pospíšilová předala zprávu p. Beilovi. 

• Na úvod jednání jsme dali slovo hostům – p. Langerovi, který přednesl problematiku 
sociálních služeb, informoval o komunitním plánu soc. služeb a nabídl spolupráci se sociální 
sekcí UNO ve formě přeposílání důležitých mailů  

 

Kropáč – komise majetková – pravidelně se schází, je to spíše kontrolní orgán, pro NO není nic 
důležitého 

Kropáčová – komise pro vnější vztahy – krátce informovala 

 
Úkol 1/8: Napsat krátkou zprávu z činnosti komise či výboru, který představitelé UNO 
zastupují 
Odpovídá: každý za sebe 
Termín: do poloviny prosince nebo po dohodě s p. Beilem 
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K bodu 3. programu – Informace ze sekcí UNO  
 
Sekce NOSSJ – p. Sokolová 

• Přesunut termín akce vernisáže 

• Další akce sekce bude v březnu 2011 – Sekáčový bál 

• Pořádá turnaj ve stolním fotbálku 

 
Sekce Dobromysl – p. Sokolová 

• pravidelné schůzky – organizování akcí sekce – Pradědovy radovánky, informovanost 
občanů v Jesenickém týdeníku 

• pomoc sekce přeorganizování semináře – základy práce na PC (23.11.10)  

• pomoc při akci Vánoční strom nebo Daruj radost 2x 
 

Sokolová – pomoc při semináři – úprava fotografie (26.-27.11.10, mělo velký úspěch, určitě bude 
pokračování 

 
Šumperská sekce – p. Matýsková 

• Připravuje prezentaci pro Městský úřad, aby se mohla navázat užší spolupráce 
• Oslovuje NO a představuje se , nabízí pomoc, pokračuje v aktualizování databáze NO 

 
APNO – p. Kropáč 

• Měli schůzku, kde  podepisovali smlouvu s UNO 
• Plánují akce na další období 2011 

 
Sekce PRKNO – p. Podlaha omluven, info Vystrčilová 

• Schůzka sekce proběhla, účtování letos povede KSRaPŠ CMG v Prostějově pod vedením 
S.Rotterové 

• Smlouva podepsána a na vyúčtování se domluvíme osobně 

 
Olomoucká sekce – p. Beil  

• Rozšíření o dalšího členy – Internetporadna 

• Host pan Pečinka informoval o činnosti Olomoucké sekce v oblasti vzdělávání, kultuře  a 
organizování přednášek a především o akci Rok dobrovolnictví 2011, na kterém budeme 
spolupracovat 

• Šnajdrová informovala o plánovaném setkání zástupců UNO a primátorem Olomouce a jeho 
a náměstky. Bylo rozhodnuto, že toto setkání zastřeší a bude dále organizovat Ol. sekce. 

• Beil seznámil s výzvou všem NNO k zaslání nominací do komisí a výborů města Olomouce. 
Vyšla jako článek v Bulletinu a odezva je zatím malá. Šnajdrová nabídla, že výzvu rozešle 
svým mailing listem olomouckým NNO a požádala Beila o zaslání textu výzvy. 
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Sociální sekce – p. Sibrová omluvena – info podal p. Beil 
• informoval o činnosti sekce ze zápisu, smlouva s UNO odevzdaná, připravit vyúčtování 

Hasičská sekce – p. Vystrčilová 

• Nyní probíhá postupné účtování sekce ve spolupráci se sekretariátem OSH Olomouc 

• proběhla schůzka s krajskou starostkou p. Bártkovou, kde byla podrobně informovaná o 
činnosti hasičské sekce v OK  

• probíhá příprava dalších školení a seminářů spoluorganizované s has.sekcí a UNO 

• hasičská sekce má zájem o tisk složek cca 2000 ks 

 
Sekce pro rodinu – p. Saitzová-omluvena, info podala Vystrčilová 

• Připravila seminář o PR, ale malá účast, proto zkusíme ve spolupráci s UNO znovu 

• Smlouva podepsaná, účtování probíhá v pořádku 
 

Úkol 2/8: Napsat krátkou zprávu z činnosti sekce, kterou představitelé UNO zastupují 
Odpovídá: každý za svou sekci 
Termín: do poloviny prosince nebo po dohodě s p. Beilem 

 
 

K bodu 4. programu - Info ke konferenci o daňových asignacích organizovaná UNO 

 
Šnajdrová – výsledek bude znám koncem příštího týdne 

 

K bodu 5. programu – Krajský sněm UNO 2011  
Vystrčilová – termín schválený od hejtmana je sobota 5.února 2011, seznam hostů – hejtman, Kubjátová, 
Horák, Kosatík, Jílek, Andrýsková, Boháč, Chalánková, Březina, starosta jeseníkua Šumperka ?, primátor 
Olomouce, pan Schwarz 

Místo konání na Hynaisově na Magistrátu města, občerstvení zajištěno firma Šošolík 

 

Úkol 3/8: Poslat předběžné pozvánky pro NO a pozvat hosty 
Odpovídá: Vystrčilová 
Termín: do poloviny prosince  

 

Dále zajistit – doprovodný program do haly, obsluhu do šaten, parkování zdarma, prodej knížek Ekonomika 
pro NO od KONEPu, nabídka prezentace 10 min. 

 

 

K bodu 6. programu - Granty na PC a internet  
Vystrčilová - předložena tabulka s přehledem žadatelů o příspěvek na PC a internet, vše prodiskutováno a 
schváleni další žadatelé, hlasování 5 ano, 0 proti, 0 se zdržel (viz. Příloha) 

 
 

K bodu 7. Programu - Semináře UNO  
Vystrčilová – naplánovány semináře na další rok ve spolupráci se sekcemi pro rodinu a pro dobrovolníky 
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K bodu 8. programu – Webové stránky UNO 

• Vystrčilová – nové stránky www.uno-ok.cz spuštěny, průběžně opravovány nesrovnalosti 
K bodu 9. programu – Různé 

• Beil – dostal mail, kde je stížnost na jednání jedné NO v souvislosti s dotacemi, po 
konzultaci odepíše a odkáže ji na pracovníka krajského úřadu, jelikož tuto problematiku my 
nevyřešíme a ani nejsme k tomu kompetentní 

 

Jednání bylo ukončeno v 18:50 hod. s přáním všeho nejlepšího do nového roku 2011. 

 

Další termín jednání předsednictva UNO je stanoven na čtvrtek 6.ledna 2011 od 16 hod na 
KÚ č. 320, od 15 hodin schůzka s PN. 
 
 
 
 
 
Mgr. Marcela Vystrčilová 


